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BIRTOKOLD ISTEN ÍGÉRETEIT! 
Carlie Terradez élőben elhangzott tanításának nyers szövege  

Budapest, 2024. március 10. 
 

Köszönöm, nagyon köszönöm! Amikor hallgatom a férjemet prédikálni, akkor mindig izgalomba 
jövök és annyira szeretem, hogy az Úr úgy össze tudja hangolni a prédikációinkat, mert éppen tudja, 
hogy nekem mire van szükségem abban a pillanatban, annyira hűséges az Úr. Ahogy Ashley a 
2Korinthus 20-at olvasta, pontosan azt írtam le a jegyzeteim közé. Majdnem 26 éve vagyunk házasok, 
így hát néha ugyanúgy gondolkodunk, de van egy része ennek az Igének, amit egy kicsit ki szeret-
nék emelni, tehát újból elolvasom: 

2Korinthus 1,20. 
20. Mert Istennek valamennyi ígérete Őbenne lett igenné és Őbenne lett Ámenné az Isten 

dicsőségére miáltalunk. 
Ennek az igeversnek az utolsó részére szeretnék koncentrálni egy kicsit, mert Isten kapja a dicső-

séget, ha az Ő ígéretei rajtunk keresztül működnek. Mert az Ő ígéretei nem csak ilyen választható 
extrák, ezek csak a komoly keresztények számára vannak. Ashley nagyon jól elmagyarázta ezt. Jé-
zus kifizette az árat, hogy egy teljes csomagot kapjunk az Ő jótéteményeiből. Ez a bővölködő élet, 
de sokan közülünk alacsonyabb szinten élünk, mint ahogy azt Jézus eltervezte a számunkra. Né-
hányan csak megelégszünk azzal, hogy élünk valamilyen életet, de a bővölködő élet az ennél sok-
kal-sokkal több és ez nem csak azt jelenti, hogy megkapjuk a gyógyulásunkat a testünk számára ma, 
de azt is jelenti, hogy isteni egészségben járunk. Ez nem csak azt jelenti, hogy van elég nekünk, 
hogy kifizessük a kiadásainkat, hanem több, mint elegendő, hogy bőségben vagyunk minden jó cse-
lekedetre. Tehát, lényeges megértenünk azt, hogy mit mond az Ige rólunk és megbizonyosodnunk 
róla, hogy mindezeket a jótéteményeket mi befogadjuk, magunknak elvesszük.  

Most a fókuszomat arra helyezném, hogy hogyan lehet megszerezni, birtokba venni ezeket az 
ígéreteket, mert ezek számunkra már biztosítva lettek. Hogyan tudjuk ezeket működtetni az éle-
tünkben? Hogyan lássuk a testünket meggyógyulva? Hogyan imádkozunk a szomszédunkért? Ho-
gyan hiszünk Istenben a mi anyagi áttörésünkért addig a pontig, amíg az anyagijainkból bizonyság 
lesz. Amikor a szomszédunk észreveszi azt, hogy valahogy mások vagyunk, mert mi másképpen 
kellene, hogy kinézzünk, mint a többiek. Amikor gyermekek vagyunk, miközben felnövekszünk, 
akkor nagyon foglalkoztat minket az, hogy be tudjunk illeszkedni. Sajnos én nem egy keresztény 
otthonban nőttem fel, mindig tudtam, hogy valami furcsa bennem. Egy kicsit mindig másként érez-
tem magam, mint a többi ember és amíg újjá nem születtem, addig nem tudtam, hogy mi ez a kü-
lönbség, mert Isten egy másfajta szellemet helyez el belénk. Nekünk kell azoknak az embereknek 
lennünk, akik befolyást gyakorolnak a többiekre ebben a világban. Ebben a világban a közösségi 
média az, ami hatást gyakorol manapság a világra, az emberekre, de valójában mi keresztények va-
gyunk az igazi befolyásolók. Szeretnék elolvasni nektek egy igeverset, a 2Péter, 1,3-at: 

2Péter 1,3. 
3. Mivelhogy az Ő isteni ereje mindennel megajándékozott minket, ami az életre és 

istenfélelemre való; az Ő megismerése által, aki minket a saját dicsőségével és hatalmával elhívott, 
Ez nagyon fontos! Isten már mindent odaadott nekünk, amire valaha szükségünk lehet, hogy egy 

győzedelmes életet éljünk életünk minden területén, de ez nem automatikusan fog megtörténni, 
mert van egy módja ennek. Meg kell, hogy értsük ezt a dolgot, hogy nekünk birtokolnunk kell eze-
ket az ígéreteket, hogy magunkévá kell ezt tenni, mi kell, hogy legyünk ezeknek a tulajdonosai. Ez 
azáltal fog megtörténni, hogy megismerjük Őt. Ez a szó: ismeret, nemcsak egy alkalmi kapcsolatról 
szól, mert ebben az intimitásnak egy mértéke van. Az inkább hasonlít egy házassági kapcsolathoz és 
amint megismerjük az Urat mélyebben, természetes módon fogjuk meglátni, ahogy ezek az ígéretek 
befolynak, beáramlanak az életünkbe.  

Egy történetet fogok most mesélni. Három gyermekünk van. A legkisebbről, a kislányunkról, 
Hannah-ról már Ashley beszélt nektek, de van két idősebb testvére, fiútestvérei. Mikor a második 
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gyermekünk Joshua keresztény középiskolába járt, az iskola focicsapatának volt a tagja. Az angolok 
nagyon odavannak a fociért és mi körbeutaztuk vele az országot, hogy megnézzük a csapatát, ho-
gyan focizik. Ashley mindig ott volt az oldalvonalnál, hogy „segítsen” a bírónak, tudjátok, ta-
nácsokat adva, hogy nehogy rossz döntéseket hozzon. Nagyon lelkes néző. Egy napon a csapatunk 
nem játszott túl jól. A keresztények csapata játszott a katolikus csapattal. A mi csapatunkban voltak 
sérülések és rá kellett, hogy jöjjek, hogy nem minden keresztény hiszi ugyanazt a dolgot. Amikor 
Ashley prédikált, akkor megemlített néhány dolgot, hogy mi a különbség néhány keresztény között.  

Vannak hívő, áldott keresztények és vannak hívők, akik áldottak, de nem hisznek és a szülők 
ennek a vegyes mixe. Mi szülők néztük a meccset egy bizonyos pontig, az előtte való héten nagyon-
nagyon sok sérülés volt, még a mentőket is ki kellett hívni. Az egyiknek a keze tört el, a másiknak 
agyrázkódása lett. Ott ülünk és nézzük a játékot és volt egy nagyon rossz mozdulás a pályának a 
másik részén és elkezdtek suttogni a szülők, aztán már nem voltak olyan halkak. Azt mondták, hogy 
hát, nem volt jó ez a mozdulat, mert hallották a csontok hangját. Elkezdték mesélni a szülők, hogy a 
múlt héten egy fiú eltörte a kezét és most úgy néz ki, hogy ki kell hívnunk megint a mentőt. Úgy 
néz ki, mintha eltört volna a bokája. Jaj, de rosszul néz ki! Ó, szegény gyerek, biztosan meg kell 
operálni! Hónapok óta edz a pályán és most ki kell majd hagynia a fociszezon következő részét!  

Hitben járó anyaként ez nekem nem hangzott jól és nem tudtam ezzel egyetérteni. Elkezdte irri-
tálni a szellememet ez és ami tényleg odaküldött engem, hogy odamenjek, ahol történt az eset az 
volt, hogy lenéztem a pályára és láttam, hogy az az én fiam, akiről beszéltek és Istennek a Szelleme 
felkelt bennem. Mondtam, hogy te nyomorult ördög, rossz családdal kezdtél! Felálltam a helyemről 
és kiabáltam hangosan, hogy elegem volt ebből, mert emlékezzetek vissza, Jézus velünk van! 
Elindultam lefelé a lelátón, csapkodtam a lábaimat, amint mentem lefelé. Nagyon hangosan és 
nagyon drámaian mentem, csapkodtam a lábamat és az a fém lépcső végig rázkódott, csak úgy dön-
gött a lépteim alatt. Nemsokára már mindenki látta az őrült anyát. A radikális, jézushívő anyát a 
keresztény iskolában.  

Így hát bementem a pályára, át a pályán. Átszaladtam arra a helyre, ahol addigra már az edző 
vitte kifelé a fiamat a pályáról. Leültünk a padra, Joshuának nagyon nagy fájdalmai voltak. Volt 
keresztény edző ott és volt katolikus edző is ott velünk. Mondtam, hogy Joshua, imádkozni fogunk 
a bokádért! Belenéztem az edző szemébe, pontosan a szemébe néztem. Azt mondtam, hogy Jézus 
vissza fogja helyezni a helyére ezeket a csontokat, pontosan oda, ahova valók! Nagyra nyílt az edző 
a szeme. Még soha ilyet nem látott előtte, de inkább okosan csendben maradt. Mondtam neki, hogy 
tudnál-e erre áment mondani? Azt hiszem, egy kicsit elbizonytalanítottam, vagy megfélemlítettem 
ezzel és rebegett egy áment. Megfogtuk Joshua bokáját, megragadtuk és megparancsoltuk neki, 
hogy a helyére menjenek azok a csontok és azt mondtam, hogy Joshua, eljössz velem most futni! 
Még mindig fájt a bokája, de mégis azt mondta, hogy gyerünk, fussunk. Hát elkezdtünk először 
gyalogolni. Először fájt neki. Egy kicsit húzta a lábát, miközben lépkedtünk és kézen fogva men-
tünk tovább, így sétálgattunk tovább. Együtt húztuk a lábunkat, közben nyelveken imádkoztunk. 
Miközben mentünk, akkor elkezdtek a bokák egyre erősebbek és erősebbek lenni. Most már együtt 
ugráltunk. Akkor azt mondja: Anya, én futni akarok! Elkezdett egyedül futni a pályán tovább. Száz 
métert biztos lefutott utána és azt mondta az edzőjének: Tegyél vissza oda, ahol játszottam, most! – 
és visszament a második félidőre játszani. Jobban játszott, mint előtte. 

Eddig még az iskolában soha senki ilyen csodát nem látott. Nem tudták megmagyarázni. Se a ke-
resztények, se a katolikusok nem tudták ezt mivel magyarázni. A következő héten volt egy gyógyító 
sor. Minden gyerek, akinek el volt törve a keze és agyrázkódást szenvedett. Mindegyik gyerek, aki 
a mérkőzésen ott ült a padon sérülten, azt mondta, hogy azt akarjuk, hogy imádkozzál értünk is, hogy 
meggyógyítson Jézus minket is! Azt mondtam, természetesen, mert ez nektek van, ez a számotokra 
van.  

Nincs különbség köztem és a többi szülő között, ők is újjászülettek, mint én. De az a különbség, 
hogy ők vajon az ígéreteket elvették maguknak? Mert az ellenség nem akarja, hogy mi egészségben 
járjunk. Nem akarja, hogy anyagilag szabadok lehessünk. Mert örül annak, ha szegények vagyunk, 
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ha le vagyunk győzve, ha betegek vagyunk. Nem tud minket megállítani abban, hogy megszerezzük 
magunknak az üdvösségünket, mert nincs ehhez elég ereje, de ha mi passzívak vagyunk ebben, ha 
csak megszerezzük magunknak az üdvösségünket, de nem csinálunk semmi mást ezzel kap-
csolatban, nem alkalmazzuk az Igét, akkor le tud győzni. Mert el akarja venni tőlünk az Igét, hogy 
igazán ne tudjuk hinni, mert akkor veszélyessé válunk az ő királysága számára. Elkezdjük az em-
bereket befolyásolni körülöttünk. A hitünk elkezd ragadós lenni, ragályos lenni.  

Nézzük csak meg ezt az igesort. Ez a 4Mózes 13. fejezetben az 1-es, 2-es vers:  
4Mózes 13,1–2. 
1. És szóla az Úr Mózesnek, mondván: 
2. Küldj férfiakat, hogy kémleljék meg a Kánaán földjét, amelyet én adok Izrael fiainak; az ő 

atyáiknak mindegyik törzséből egy-egy férfiút küldjetek, mind olyat, aki főember közöttük. 
Kiválasztotta így hát a befolyásos embereket, a vezetőket minden törzsből és elküldte őket egy 

missziós útra. Ez a misszió nem arról szólt, hogy magatokévá tudjátok-e tenni a földet, be tudtok-e 
menni arra a földre, hanem a misszió arról szólt, hogy hogyan vegyétek be azt a földet magatoknak. 
Mert Isten már megmondta, hogy az a te területed, az a te földed. Már odaadtam ezt neked. Neked 
csak ki kell találnod azt, hogy hogyan tedd ezt meg. Logisztikázni kell. Stratégiát kell felállítanod 
erre, de néhányan közülük máshogy értelmezték ezt és ez manapság is kérdés. Mert azt keresik, 
hogy, ha be tudom venni azt a földet, ha be tudnának menni a Földre, akkor majd lenne egy 
másfajta hozzáállásuk. Csak Józsué és Káleb rendelkezett más, jó hozzáállással. Bárcsak az én fiam, 
Káleb be tudna menni arra a földre, akkor az ő magja tudná birtokolni ezt.  

Így hát a birtoklás, ennek a birtoklása az elmében kezdődik. Az, hogy elvedd magadnak Isten 
ígéreteit, az a gondolkodásodban kezdődik, de annak a másik tíz kémnek más hozzáállása volt. Ők 
bementek a földre és látták az összes akadályt, azt a dolgot, ami akadály lehet a számukra. Látták a 
városok erejét. Látták, hogy mekkorák ott a lakosok és eldöntötték, mi itt nem tudunk győzelmet aratni.  

Miközben magukra néztek, úgy gondolkodtak magukról, hogy mi ehhez nem vagyunk elegen-
dőek. Ezt a hírt vitték Mózesnek: a hely, ahol jártunk, az egy olyan föld, ahol megeszik a lakosok 
egymást és mindenki, akit ott láttunk, az egy hatalmas méretű óriás volt. Nincs az Írásban olyan, 
hogy le lenne írva, hogy megették valójában az emberek egymást, de érdekes ezen elgondolkodni, 
hogy fogja magát az elménk és csak így elkezd előre gondolkodni.  

Amikor hallasz egy rossz jelentést és elkezdesz rajta gondolkodni, egyre nagyobbá és nagyobbá 
és nagyobbá válik az az elmédben és nullától százig fénysebességgel száguldozik az agyunk. Lehet, 
hogy egy területen van problémánk az életünkben, de elkezdünk ezen gondolkodni és gondolkodni és 
gondolkodni és megváltozik a hozzáállásunk. Amire ránézünk, most már minden csak rossz. Minden 
csak romlik. Akkor is, ha egy teljesen más területéről van szó az életünknek, már az is rossz. Rossz, 
mert ez a rossz jelentés elkezd gyökeret verni a gondolkodásunkban. Elkezd óriássá változni az 
elménkben.  

4Mózes 13,33. 
33. És láttunk ott óriásokat is, az óriások közül való Anáknak fiait, és olyanok valánk a 

magunk szemében, mint a sáskák, és az ő szemeikben is olyanok valánk. 
 Ez nagyon jól rávilágít a dologra. Magukat kicsinek, gyengének és jelentékteleneknek látták és 

elfeledkeztek az ígéretről, amit Isten adott nekik. Néha, amikor rátekintünk Isten ígéreteire és rá-
nézünk a helyzetünkre, Isten ígérete oly távolinak tűnhet. Ahogy elkezdünk a gyengeségeinkre kon-
centrálni, mindenre, ami rosszul megy az életünkben, mindenhol csak úgy néz ki, hogy nem ele-
gendő, nincs elegendő. Elkezdünk fókuszálni minden egyes tünetre, ami a testünkben van, akkor 
levesszük a tekintetünket Isten igéjének az ígéretéről és gyorsan csalódottak leszünk, mert nem lát-
juk ezt a valóságban.  

Az Úr azt mondta Józsuénak, hogy nekünk Isten Igéjét a szemeink előtt kell tartanunk. Medi-
tálnunk, gondolkoznunk kell azon. Az a szó, hogy meditálni, az nem azt jelenti, hogy lótusz pozí-
cióban lent ülsz a padlón, nem egy New Age-es pozíció, egy New Age-es dolog, nem jógáról beszé-
lünk itt. A meditálni szó több dolgot is jelent. Az azt jelenti, hogy kimondjuk ezeket, hogy szóljuk 
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ezeket, hogy tanulmányozzuk az Igét. Azt jelenti, hogy üvöltjük, kiüvöltjük, mint egy oroszlán és 
használjuk a hangunkat és a hatalmunkat használjuk ehhez.  

Ez azt jelenti, hogy ezen képzelgünk, ez van a képzeletünkben. Látjuk, ahogy ez valóságba jön a 
számunkra. Tudjátok, én meg vagyok arról győződve, hogy Józsué és Káleb látták Istennek az 
Igéjét, hogy elképzelték maguk előtt, hogy álmodtak azzal. Álmodtak azzal, hogy majd egyszer 
bemennek arra a földre és az övék lesz. Látták már előre, hogy emberek millióit bevezetik arra a 
földre magukkal. Ugyanazt a negyvenöt várost látták és ugyanazt a mennyiségű óriást látták, mint a 
többiek, de az ő képzeletükben már le voltak győzve. Mert az ő képzeletükben Isten egy olyan va-
laki, aki már beteljesítette az ígéretét. Ő egy ígéretmegtartó, aki nem szegi meg az ígéreteit és 
emiatt ők látták, láthatták a győzelmüket. A dolgok birtoklása az elménkben kezdődik, mert Isten 
ígéretei nem fognak valóságba jönni, csak úgy automatikusan maguktól, ez megkíván egy hit vá-
laszt a részedről. Az 5Mózesben, a 4. fejezetben van ehhez egy útmutatás.  

5Mózes 4,1. 
1. Most pedig hallgass, oh Izrael, a rendelésekre és végzésekre, amelyekre én tanítlak titeket, 

hogy azok szerint cselekedjetek, hogy élhessetek, és bemehessetek, és bírhassátok a földet, 
amelyet az Úr, a ti atyáitoknak Istene ád néktek. 

 Ebben az egy versben nagyon-nagyon sok minden van benne. Amikor azt mondja ez az igevers, 
hogy bemenni és ott élni, az nem csak önmagában az életet jelenti, az azt jelenti, hogy megyünk, 
bemegyünk és ott gyarapodni fogunk, bővölködni fogunk, gazdagok leszünk. Bemegyünk és az 
egészségünk helyre fog ott állni. Bemegyünk és megszabadulunk a betegségtől és a haláltól. Be-
megyünk és növekedést tapasztalunk meg, azt, hogy megsokasodnak a dolgok körülöttünk. Azt je-
lenti, hogy bemegyünk és meg leszünk védve ott.  

De a bemenetel valamiféle cselekvést tartogat, vagy cselekvést rejt magában. Cselekvés van benne 
és ez azt jelenti, hogy ellene megyünk az ellenségnek, hogy megtámadjuk az ellenséget és legyőzzük.  

Az a szó, hogy birtokolni, nagyon-nagyon sok mindent jelent. Az azt jelenti, hogy kiűzöd az 
előző bentlakót. Az azt jelenti, hogy teljesen győzelmet aratsz, teljesen sikerre mész és azt, hogy 
kiköltözteted a szegénységet arról a területről. Tehát lehetséges, hogy nekünk nem valós, igazi 
óriásokkal van dolgunk, - bár mellettem mindenki túl magasnak tűnik -, de nekünk ki kell 
költöztetni, ki kell lakoltatni a bentlakót, azt az óriást, aki a mi elménkben lakik oly módon, hogy 
elmélkedünk Isten Igéjén, úgy, hogy egyre közelebb és közelebb megyünk az ő ígéreteihez.  

Az, ahogyan te látod Isten Igéjét ma, mert tudjátok, Isten ígéretei nem olyan távoli dolgok. Ezek 
mind a mai napra vannak a számunkra, tehát ezek mind modernek, de a legnagyobb akadály abban, 
hogy megszerezzük azokat, az a mi gondolkodásmódunk. Én, mint nő, rájöttem, hogy nem tudom 
megváltoztatni a gondolataimat. Ezt a férjem tanúsítani tudja. Én sok mindenben nem tudom meg-
változtatni a gondolataimat. Abban meg kell változtatnunk az elménket, hogy Istent hogyan látjuk. 
Abban meg kell változtatni a gondolkodásunkat, hogy magunkat hogyan látjuk, mert lehetetlen 
győzelemben járni életünk bármely területén, ha még mindig legyőzöttnek, áldozatnak látjuk 
magunkat. Nem lehetünk óriásgyilkolók egy szöcske gondolkodásával. Mert Isten téged többnek 
teremtett, mint egy győztes. Győztesnél is több vagy!  

Tehát milyen lépést kell megtennünk efelé a győzelem felé, hogy megszerezzük Isten ígéreteit, 
hogy birtokoljuk?  

Tudnunk kell elsősorban, hogy mik is azok az ígéretek és elhinni, hogy az nekem van ott, az én 
számomra van ott és a te számodra. Ahogyan Isten szólt Józsuéhoz, valóságosnak kell lennie a szá-
munkra ezeknek az ígéreteknek, hogy beszéljük azt, kiejtsük azt, tanulmányozzuk azt. Üvöltsük 
azokat, hogy meglássuk, hogy megláthassuk őket valóságba jönni. 

 Ez azáltal jön hozzánk, hogy megvalljuk ezeket a dolgokat, hogy miénk a megvallás. Mert azt 
mondja a Biblia, hogy ne vessétek el magatoktól a bizodalmatokat. Az szó szerint az angolban úgy 
van, hogy ragaszkodjatok a megvallásotokhoz. Ne engedjétek el! Nem ahogyan a betegségtüneteket 
valljuk meg, nem arról beszélek. Nem arról, ahogyan megvalljuk azt, hogy minden milyen rossz az 
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életünkben, hanem a nekünk adott ígéretek megvallásához kell ragaszkodnunk, szorosan kell azokat 
tartanunk.  

Mert Isten gyermekei vagyunk. Az Ő nevével, az Ő erejével és az Ő hatalmával és az Ő életével. 
Bennünk belül ez van. Ahogy elkezdünk ezeken a dolgokon gondolkodni, a hitünk elkezd bennünk 
buzogni. Bátorság kezd bennünk felnövekedni, feljönni és amikor utána elkezdünk depressziósan 
összegörnyedni, akkor az az Ige, ami el van bennünk vetve, elkezd onnan kijönni és ezzel az Igével 
állunk ellen az ellenségnek.  

Jakab 4,7. 
7. Vessétek hát alá magatokat az Istennek; álljatok ellen az ördögnek, és elfut (elmenekül) 

előletek. 
 Amiatt az erő miatt, Istennek amiatt az ereje miatt, ami bennünk van belül. Mert az sokkal-

sokkal nagyobb, mint a sötétség, ami körülöttünk van. Gyorsan elmondok még egy történetet, és 
utána imádkozni fogok az emberekért, hogy be tudják fogadni ezeket a dolgokat.  

Amikor 18 éves voltam, béna voltam, egy tolószékben kellett közlekednem. Annyi sok 
agyrohamom volt, az agyamban olyan sok rohamot kaptam, hogy tartós sérülést okozott ez az agyam-
ban. Így hát elvesztettem a koordinációs képességemet és nem éreztem az alsó végtagjaimat deréktól 
lefelé és az orvos azt mondta, hogy soha többé nem fogok tudni majd járni. 17 évesen születtem újjá. 
Nem keresztényként nőttem fel. A családom körülbelül ugyanabban az időben született újjá, 
mindenki a családomban, de fiatal koromtól kezdve szerettem az Igét. 

Azokból az időkből elkezdtek visszajönni belém dolgok. A mi gyülekezetünk sajnos nem hitt a 
gyógyulásban. Soha nem hallottunk senkiről, aki meggyógyult volna bármilyen betegségből is, de 
láttam az Igében, hogy Jézusnak volt egy gyógyító szolgálata. Azt gondoltam, hogy ez nekem is 
működhet, mert Jézus ugyanaz ma, tegnap is ugyanaz volt, ma is és örökre ugyanaz. A szaván 
fogtam Istent, semmi mást nem tettem, csak szaván fogtam Istent. Egy nap egyedül voltam otthon 
és az elmémben láttam egy látomást. Láttam magam, ahogy egy hegyet mászok. Három hónapra rá 
ment volna az ifjúsági csoport a gyülekezetemből hegyet mászni. A hegyekbe mentek, ahol kirán-
dultak, kenuztak, hegyet másztak. Én láttam magam azon az utazáson, azon a túrán. Feliratkoztam 
hát, befizettem az előleget.  

Valami történik olyankor, amikor befizeted az összeget.  Fizikailag is beruháztam és valahogyan 
láttam, hogy az a tolószék nem része az én személyiségemnek, egyéniségemnek. Tehát nem tudtam, 
hogy hogyan néznek ki az óriások, mert tudtam, hogy van egy ígéretem Istentől, amin megállhatok. 
Ez a látomás annyira valós volt a számomra, hogy álmodtam is ezzel. Beszéltem róla és úgy tettem, 
mintha tudnék járni. A gyakorlatban is magamévá tettem ezt a dolgot, birtokolni kezdtem. Azt 
gondolták az emberek, hogy megbolondultam, hamis reményeim vannak, de nem érdekelt. Mert 
Istentől kaptam egy Igét, ami mindent megváltoztat. Otthon voltam és éreztem a késztetést, hogy 
beszéljek a lábaimhoz. Ilyen hitüzenetet mi még soha nem hallottunk, mert a mi gyülekezetünkre ez 
nem volt jellemző, ott ezt nem tanították. Volt egy teljesen téves elképzelésük a gyógyulásról, de én 
engedelmes voltam ennek az érzésnek, hogy beszéljek a lábaimhoz. Rájöttem arra, hogy ha el aka-
rok menni hegyet mászni, akkor az első lépés valószínűleg az lesz, hogy legalább állni tudjak. Néha 
egy ígéret olyan nagynak tűnik, hogy nem is tudjuk, hogyan kezdjük. Hát kezdjük az elején akkor. 
Nem kell mindenben egyszerre hinned, amit Isten neked eltervezett csak járd ki azt, ami Istentől a 
számodra most van, abban a pillanatban.  

Egy perc múlva majd itt most imádkozni fogok értetek és szeretném, ha elgondolkodnátok, hogy 
minek kell megváltoznia a testemben akkor, amikor Carlie rám teszi a kezét és imádkozik értem. 
Nem kell az összes tünetnek egyszerre elhagynia a testedet. Lehet, hogy a kisujjadban egy fájdalom 
az. A legeslegkisebb része a testednek. Nem lényeges mi az, amit egy perc múlva el tudsz hinni, 
hogy az meg tud változni. Itt kezdjük. 

Számomra tehát az első ilyen lépés az volt, hogy el kellene kezdeni felállni. Lefékeztem a kere-
kesszékemet és azt mondtam, hogy lábak, ma mi állni fogunk! Letámasztottam a kezemet és ki-
toltam magam, amíg egy álló helyzetbe nem kerültem. Akkor egyenként elvettem a kezeimet és már 
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kapaszkodás nélkül álltam. Izgalomba jöttem és egy kicsit dicsőítő bulit rendeztem magamnak. 
Nekem már van ilyen álló-féle hitem! Halleluja! Aztán rájöttem, hogy egy kicsit több kellene annál, 
hogy csak állok. A következő lépés az, hogy járjak, hogy egy lépést tegyek meg. Elkezdtem tehát 
beszélni a lábaimhoz. Egyszerre csak az egyikhez. Bal láb, egy araszt mész előre! Jobb láb, me-
gyünk most előre egy araszt! Elkezdtem így húzgálni a lábamat.  

Hát akkor nem annyira úgy néztem ki, mint aki jár, de mentem, húzgáltam a lábaimat és egy 
dicsőítő bulit rendeztem magamnak, mert nekem van egy ilyen lábhúzogatós hitem! – és apránként 
elkezdtem lépéseket tenni. Lépésről lépésre, lépésről lépésre. Aztán rájöttem, hogy már a házunk 
bejárati ajtajánál vagyok és már messze vagyok nagyon a kerekesszékemtől. Akkor kellett hoznom 
egy döntést, hogy kinyitom a bejárati ajtót és kimegyek rajta, vagy visszaülök a kerekesszékembe. 
Úgy döntöttem, hogy nekem már nincs szükségem a kerekesszékre többé! Úgyhogy kinyitottam az 
ajtót és elkezdtem járni. Mentem két mérföldet és elértem a barátaimhoz, akik éppen teniszeztek. 
Nagyon meglepődtek, hogy látnak engem. Én is meglepődtem. Azt mondtam nekik, hogy szeretnék 
teniszezni veletek! Azt mondták nekem, hogy de hát nem is tudsz járni! Én meg azt mondtam, hogy 
de hát teniszezni se tudok, de ez nem fog engem megállítani! Elkezdtem hát teniszezni és három 
hónappal később felmásztam arra a hegyre és akkor már senki nem kételkedett ebben.  

Látjátok, hogy az, hogy megszerezzünk magunknak egy ígéretet, a gondolkodásunkban kezdődik 
és az ott benne van a képzeletünkben. Beépül a képzeletünkbe és elkezd kijönni a szánkon. A sza-
vainknak annyira nagy teremtő erejük van, hogy attól az ellenség elmenekül. A testünk pedig ve-
zetést vesz a szavainkból, hogy mit mondunk neki. A testünknek válaszolnia kell Isten Igéjére. 
Amikor elkezdjük Isten Igéjét kimondani a szánkon, minden elkezd megváltozni. Mert itt vannak 
emberek ma, akik azt akarják, hogy megkapják és azt akarják mondani, hogy meg akarom kapni a 
gyógyulásomat ma! Állj fel, ahol vagy most, ha meg akarod kapni a gyógyulásodat, de csak azok 
álljanak fel, akik meg akarnak gyógyulni a testükben. Ha nem tudsz állni, akkor jelezd a melletted 
lévőnek, hogy te válaszolsz erre a felhívásra.  

Mi itt most Isten családja vagyunk. Mi az Ő kezei vagyunk és az Ő lábai vagyunk. Vannak-e itt 
hívők ma? Vannak-e most itt hívő hívők ma, akik hisznek? Olyan hívők, akik hisznek? Hát ez jó, ti 
vagytok a veszélyes fajta! Mert a hívők, akik hisznek, ráteszik a kezüket a betegekre és azok 
meggyógyulnak. Ámen!  

Ha otthonról nézel minket, akkor te is részt vehetsz ebben. Magadra teheted a kezed. Nem kell, 
hogy legyen melletted bárki is. Mert én is egyedül voltam ott. Most pedig beszélni fogunk, szólni 
fogunk a testedhez. Mert van hatalmunk efelett, Jézus nevében. Annak a betegségnek el kell onnan 
mennie. Ha ültök, akkor ti segítsetek, kérlek. Akkor legyetek ti az én kezeim. Akik közel vannak 
hozzátok, azokra tegyétek rá, kérlek, a kezeteket. Én imádkozom, de ti lesztek a kezek számomra. 
Ha a vállára teszed csak a kezedet, az is megfelelő. Ha egy sorban vagy és mindenki áll, akkor egy-
másra tegyétek rá a kezeiteket egymás mellett, mert ahogy Isten ereje átfolyik rajtad keresztül, 
megérinti a melletted lévő embereket és téged is megérint. Láttam már, hogy vak ember vak 
emberre tette a kezét és mindketten meggyógyultak! Nem kell ezt értenünk, csak el kell hinnünk. 
Imádkozzunk a saját imanyelvünkön együtt:  

Köszönjük, Jézus! A Te erőd keresztülfolyik éppen most rajtunk. A fejed tetejétől a lábad 
talpáig. Most néhány ember nagyon nagy melegséget érez. Érzik a testükben Isten erejének meg-
nyilvánulását. Hatalmat veszünk minden betegség felett és minden gyengeség felett és meg-
parancsoljuk, hogy hagyja el a testeteket, Jézus nevében! Minden gyötrő szellemnek, a betegség 
szellemének megparancsoljuk, hogy menjenek ki most! Jézus nevében! Fájdalom, menj! Rák-
betegség, haljál meg! Daganatok távozzatok el!  Csontok erősödjetek meg! Szervek, működjetek 
helyesen! Elme, működjél helyesen! A koordináció a testedben. Az idegek életre kelnek most! Az 
idegek elkezdenek kommunikálni a testtel. Megparancsoljuk az érzékeknek, érzelmeknek, érzé-
seknek, hogy békességet vegyenek magukra. A fülek halljanak!  A szemek lássanak! Az ízületek 
mozogni tudjanak! A halott dolgok életre keljenek most! A feltámadás ereje a testedben nyíl-
vánuljon meg most! Az immunrendszer működjön helyesen! Minden része az immunrendszerednek 
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működjön helyesen! A pajzsmirigy működjön helyesen! A tüdő lélegezzen helyesen! A szív verjen 
helyesen! A bél, a gyomor emésszen helyesen! A vese, a máj, a hasnyálmirigy működjön helyesen, 
dolgozzon!  

Az Úr porcokat tesz helyre a lábban, a térdben. A csigolyák és a bordák helyreállnak. A fájdalom 
elhagyja testedet. A reuma elhagyja a testedet. A magas vérnyomás helyreáll. A hasnyálmirigy 
működik rendesen. Az asztma és a cukorbetegség menjen! Hagyja el a tested! Gyulladások, duz-
zanatok a testben hagyják el a testet! Van valaki, aki éppen a lábáért imádkozik és ott az ízületek, a 
lábak nem működnek helyesen, segítség nélkül nem tud az illető járni, de az Úr erőssé teszi most a 
lábad. Az elméd és a lábad koordinálnak, együttműködnek mostantól. A sejtjeidben helyreállnak a 
folyamatok, mert a sejtekben van az élet. A halál eltávozik. A helyes érzés visszaáll a lábban. Az 
idegek helyreállnak a lábban.  

Uram, hisszük mi ezt, és elfogadjuk ezt, megkaptuk ezt. A testünk minden része megkapta. Te 
uralkodsz minden részén a testünknek. Te uralkodsz minden részén. Te vagy az élet! Te vagy az é-
let bennünk, a belsőnkben és ez az élet kiszorítja a sötétséget. Erő és energia jön hozzánk, felénk. 
Az életerő felkel bennünk. Valaki kezdjen el járni! Valakinek el kell itt kezdeni járni, mozogni. El 
kell kezdened olyan dolgokat csinálni, amit eddig nem tudtál. Le kell hajolnod, vagy nyújtanod kell, 
vagy le kell guggolnod, vagy meg kell érintened a lábadat, vagy a kezedet kell mozgatnod, vagy a 
karodat kell mozgatnod, vagy a válladat kell mozgatnod. Mint a megszáradt kezű ember, ahogy 
kinyújtotta a kezét, azt találta, hogy az helyreállt, helyrejött. Ahogy a leprások elmentek, és meg-
állapították róluk, hogy meggyógyultak.  

Bele kell mozdulnunk a gyógyulásba most! Lehet, hogy le kell venned a szemüvegedet. Lehet, 
hogy le kell venned a hallókészülékedet. Mert tegnap, pontosan ezen a helyen a vakok elkezdtek 
látni és akik süketek voltak, levették a hallókészüléket és hallottak. Az erő visszatért az emberek 
testébe. Ötven ember tett bizonyságot, hogy már nincs többé fájdalom a testükben és elkezdtek 
tudni körbemenni és mozgatni azokat a testrészeket, amiket nem tudtak és nagy levegőt vettek a 
tüdejükbe. Ugyanaz a gyógyító erő, ami tegnap itt volt, az most is itt van és működik a te testedben 
és otthon neked is működik. Behatol a te autódba. Behatol a bibliakörödbe. Behatol a kórházi 
szobádba. Benne van a konyhádban. A házadban van. Elmegy veled az iskolába. Az utcán, amikor 
innen elmész. Ugyanez az erő! Veled megy! Bárhova mész is, veled megy! Bármire ráteszed a kezed! 
Az üzletedben bent van már. Az otthonodban ott van. Az öregek otthonában, és a gyerekeknél is 
ugyanaz a helyzet. Ez az erő benned él! Ámen! 
 

*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 
A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 
 

 


